

Lado Khartishvili

Vladimer Lado Khartishvili, born in 1985 in Ordjonikidze (USSR) and raised in Tbilisi, Georgia, studied at the Apolon Kutateladze Academy of Arts in Tbilisi and later at the Burg Giebichenstein University of Art and Design in Halle/Saale. From 2009 to 2013, he was a postgraduate student under Prof. Bruno Raetsch, Professor of Sculpture. He is a founding member of the Bouillon Group artists' collective and of the Saxony-Anhalt Academy of Arts. Khartishvili lives and works in Halle/Saale and exhibits internationally.

<https://www.adk-san.de/ueber-uns/mitglieder/204-vladimer-lado-khartishvili-korrespondierendes-mitglied>

Lado Khartishvili

Vladimer Lado Khartishvili, 1985 in Ordjonikidze (UdSSR) geboren und in Tbilisi, Georgien aufgewachsen, studierte an der Apolon-Kutateladze-Akademie der Künste Tbilisi und später an der Burg Giebichenstein Kunsthochschule Halle/Saale. 2009 bis 2013 war er Meisterschüler bei Prof. Bruno Raetsch, Professor für Plastik/Bildhauerei. Er ist Gründungsmitglied der Künstlergruppe Bouillon Group sowie der Akademie der Künste Sachsen-Anhalt. Khartishvili lebt und arbeitet in Halle/Saale und stellt international aus.

<https://www.adk-san.de/ueber-uns/mitglieder/204-vladimer-lado-khartishvili-korrespondierendes-mitglied>